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Fråga till Kommunstyrelsens Ordförande Erik Andersson 

Vallöfte kontra faktisk politik i ärendet om Nygård  

Inför kommunvalet 2022 använde Täbymoderaterna tydligt budskapet 

“Täbymoderaterna säger NEJ till att Nygård och Täbyberg exploateras!” i sin 

valpropaganda. Detta uppfattades av många väljare som ett konkret vallöfte att 

inte tillåta exploatering av dessa områden. 

Nu har Täbymoderaterna, genom kommunstyrelsens utskott (UFSK), lämnat ett 

positivt planbesked till Lignero AB och dess ägarbolag, vilket möjliggör 

exploatering i det aktuella området. 

Jag önskar ett tydligt svar på huruvida Moderaternas långsiktiga plan för 

Kyrkbyns invånare är att följa det löfte som gavs i valkampanjen – eller om det 

är den faktiska politiken och planbeskeden som ska tolkas som det verkliga 

uttrycket för partiets vilja. 

Mot bakgrund av detta vill jag ställa följande fråga: 

Sviker Moderaterna sitt vallöfte till Täbys medborgare genom att nu ge 

klartecken till den exploatering de tidigare lovade att stoppa? 
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